
Bewonersparkeren in Merksem breidt uit
Eind dit jaar opent de nieuwe Park&Ride-toren op de Keizershoek. Bovenlokaal werd beslist dat die betalend zal zijn. Om te 
voorkomen dat bestuurders van buiten Merksem hun wagen in de omliggende woonwijken zouden parkeren, voert de stad op 
vraag van districtsschepen voor Mobiliteit Jari Frensch het bewonersparkeren in. Merksemnaren die in de nieuwe tariefzone 
wonen, kunnen tot twee bewonerskaarten per woning aanvragen, zodat ze er gratis kunnen parkeren.

Het stadscollege keurde goed om de roze 
zone in te voeren in de wijken rond de 
Bredabaan en de omgeving rond ZNA Jan 
Palfijn. Zonder bewonerskaart parkeert 
u er de eerste twee uur gratis. Daarna 
betaalt u 0,70 euro per uur. Een dagticket 
kost 3,50 euro en er zijn ook opties voor 
een week- en zelfs maandticket. De zone 
is van kracht van maandag tot en met 
zaterdag van 9 tot 19 uur. 

Parkeerdruk neemt af

Districtsschepen Jari Frensch is positief: 
“De parkeerdruk in Merksem, en zeker in 
deze wijken, is enorm hoog. Veel mensen 
van buiten het district die de stad in 

willen, parkeren hun wagen in onze 
woonwijken om dan het openbaar vervoer 

te nemen. Hoewel wij het gebruik van 
openbaar vervoer toejuichen, geeft dat 
enorm veel overlast voor onze wijken. 
Dankzij het bewonersparkeren zal die 
parkeerdruk afnemen en zullen onze 
Merksemnaren makkelijker in eigen straat 
een parkeerplaatsje vinden.” De parkeer-
zone zal ingaan vanaf oktober 2021.

Nieuwe hondenloopzone 
aan Gruisweg
Eind april werd 
een nieuwe 
hondenloopzone in 
gebruik genomen 
aan de Gruisweg, 
het straatje tussen 
het winkelcentrum 
waar Aveve, Aldi, 
Maxi Zoo e.a. 
gevestigd zijn en 
de Carrefour. Met 
een oppervlakte 
van 4.500 m2 is 
het de grootste 
hondenloopzone 
van Merksem. Hiermee is weer een belangrijk punt uit het N-VA-
verkiezingsprogramma gerealiseerd, en dat tot grote tevredenheid 
van de vele Merksemse hondenbezitters.

Heraanleg Duvelsplein

Het kruispunt van de Frans de l’Arbrelaan met de 
Minister Delbekelaan in Merksem ondergaat momenteel 
een metamorfose. We vormen het kruispunt volledig om tot 
het Duvelsplein. Veilige oversteekplaatsen, brede fietspaden, 
een nieuw tramperron en een ruim sport- en verblijfsplein 
maken van het kruispunt een plek waar het aangenaam en 
veilig vertoeven is. We vernieuwen de riolering en leggen 
een gescheiden rioleringsstelsel aan dat regenwater en 
afvalwater apart opvangt en afvoert.

Nieuw gezicht in districtsraad (p. 2) Nieuwe aantrekkingspool voor gemeentepark (p. 5)

In de roze zones geldt vanaf oktober het 
bewonersparkeren. 
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Districtsschepen voor Mobiliteit Jari Frensch
en Antwerps Mobiliteitsschepen Koen Kennis

Districtsburgemeester Luc Bungeneers, die ook 
bevoegd is voor dierenwelzijn, met de honden 
Ziggo en Satchmo.
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Meer groene plekken in onze wijken
Het district Merksem wil met het project ‘Antwerpen Breekt Uit’ zijn straten en 
pleinen zo aangenaam mogelijk maken en wil extra ruimte creëren voor groene 
plekken. Zo krijgen een aantal straten en plantsoenen de komende jaren een gron-
dige opknapbeurt: Bordink, Distelhoek, Laaglandlaan, Meereigen, Meeuwenplein, 
Melgesdreef, Rodeloopstraat, Roederdelft, Stella Marisstraat en Winkelstap. Door op 
korte termijn maximaal te ontharden en te zorgen voor een minder grijze woonkern 
met plek voor meer groen, gaan de leefkwaliteit van onze inwoners en de uitstraling 
van de buurt er immers op vooruit.

Eerste Oosterweelwerkzaamheden langs de Ring gestart
U heeft het ongetwijfeld al gemerkt. Begin mei is men gestart met de eerste voorbereidende 
werken voor Oosterweel. Daarna gaat de schop voor een aantal jaren in de grond, waardoor 
de mobiliteit in en de uitstraling van ons district in positieve zin flink zullen veranderen. 
Zo verdwijnt het viaduct van Merksem, wordt de Ring op deze plaats overkapt en komt er 
een heus Ringpark in de plaats. De op- en afritten van de Ring met de Groenendaallaan 
worden aangepast aan deze nieuwe situatie. Zo blijft vlot verkeer van en naar de snelweg 
gegarandeerd. Ook op de IJzerlaan zal veel veranderen.

Benieuwd naar de timing, de impact en de resultaten van de werken? Neem dan een kijkje 
op oosterweelverbinding.be.

Het plantsoen aan de Roederdelft is een van de pleinen die een grondige opknapbeurt krijgen. 

Peter Wellens is nieuw gezicht in districtsraad
Peter Wellens werd in januari aangesteld als districtsraadslid. Peter is een geboren Merksemnaar en een man 
van daden. Hij is al meer dan 30 jaar actief in het Merksemse verenigingsleven. Hij zal meewerken aan het 
beleid van ons district en oplossingen creëren voor de uitdagingen van morgen. Wij wensen Peter veel 
succes met het behartigen van de belangen van de inwoners van Merksem.

 is nieuw gezicht in districtsraad
Peter Wellens werd in januari aangesteld als districtsraadslid. Peter is een geboren Merksemnaar en een man 
van daden. Hij is al meer dan 30 jaar actief in het Merksemse verenigingsleven. Hij zal meewerken aan het 

Merksemse erfgoed-app
Erfgoed heeft een belangrijke plaats in het Merksemse 
bestuursakkoord. Het districtsbestuur wil ons erfgoed 
verder inventariseren en het meer bekendheid geven. Wat 
inventarisatie betreft staat het district al zeer ver, maar aan 
de bekendheid bij de bevolking is nog wat werk. Districts-
raadslid Lia Somers stelt daarom voor om het Merksemse 
deel in de ‘Antwerp Museum app’ verder uit te werken, en 
ijvert voor een naamsverandering van deze app, zodat de 
naam meer de lading dekt.

Breed publiek

“Het is zeer belangrijk om ons erfgoed bekend te maken 
bij een breder publiek”, aldus Lia Somers. “In de buurt van 
onze Merksemse gebouwen met een verhaal zouden we een 
paneel kunnen plaatsen met daarop het verhaal 
van het gebouw en een QR-code waarmee 
geïnteresseerden op zoek kunnen gaan naar 
uitgebreide info. Bij dit project mogen we ook 
blinden en slechtzienden niet vergeten.”

Districtsraadslid Lia Somers

Erfgoedweetje
Het kasteel dat vandaag de dag bekendstaat als Runcvoort-
hof heette oorspronkelijk eigenlijk Hof van Simon Thas. Hij 
was de bouwheer van het kasteel. Wat wij nu Runcvoorthof 
noemen, werd in het midden van de 16de eeuw gebouwd 
door Simon Thas. De vroegste vermelding over de eigendom 

van het pand brengt ons 
naar 1530. Toen stond er een 
hoeve met een woonhuis. Het 
echte Runcvoorthof werd al 
vermeld in 1277, als hoeve 
in eigendom van een zekere 
Jan van Runcvoort. Het echte 
Runcvoorthof bestond in 
1682 niet meer. Dat weten 
we met zekerheid uit een 
document dat in dat jaar werd 
opgemaakt ter taxatie van 
Runcvoort. Wanneer en hoe 
het precies verdween, door 
brand of oorlogsgebeuren, 
blijft nog steeds een 
vraagteken.
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 Op de plaats van de huidige Ring komt een groot park.

merksem@n-va.be
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Nabilla Ait Daoud, schepen van Cultuur

Rubenshuis krijgt make-over die het 
verdient
“Bijna 400 jaar geleden bouwde Peter Paul 
Rubens zijn huis met schildersatelier aan 
de Wapper. Zijn ‘palazzo aan de Schelde’ 
is Rubens op zijn best: flamboyant, 
verbluffend, visionair. Vandaag krijgt het 
museum de make-over die het verdient. 
Dankzij de 21ste-eeuwse technologie 
stappen bezoekers in de 17de eeuw, in 
het werk en het leven van de kunstenaar. 
We brengen verleden en heden op één 
site samen, met evenveel durf en verbeel-
dingskracht als de meester zelf.”

Koen Kennis, schepen van Mobiliteit

Parkbrug krijgt een staartje
“De Parkbrug tussen Park Spoor 
Noord en het Eilandje is zowat 
de meest fotogenieke brug van 
’t stad. Dagelijks passeren er 
honderden fietsers. Tot nu toe 
moesten die aan de kant van het 
Willemdok afstappen om de 
lift of de trap te nemen. Dat is 
binnenkort niet meer nodig. 
Eind januari plaatsten we 
het eerste onderdeel van een 
fietshelling. Eind mei kunnen 
tweewielers in één beweging de 
brug over.”

KMSKA speelt weer op Europees 
topniveau
“De renovatie en uitbreiding van het 
Koninklijk Museum voor Schone 
Kunsten Antwerpen (KMSKA), het 
grootste kunstmuseum van Vlaan-
deren, vorderen goed. We spelen 
weer op Europees topniveau. Voor 
Antwerpen is het museum een grote 
toeristische troef. Ook verhuizen 
nu al verschillende galeries naar 
het Zuid. Dit stadsdeel wordt een 
levendige kunstenwijk.”

Luk Lemmens, gedeputeerde 
en voorzitter KMSKA

Nieuwe werkgroep Institutionele Zaken
Liesbeth Homans is naast parlements-
voorzitter ook voorzitter van de nieuwe 
werkgroep Institutionele Zaken. Die 
zal concrete voorstellen uitwerken 
voor een nieuwe staatshervorming. 
De werkgroep behandelt drie grote 
thema’s: homogene bevoegdheids-
pakketten, financiële en fiscale autonomie 
en toekomstig staatsmodel. Coherente 
en homogene bevoegdheden hadden 
tijdens de coronacrisis veel problemen 
kunnen voorkomen. De werkgroep 
hoorde alvast experten van de verschil-
lende overheden, ziekenhuizen, artsen-
verenigingen, thuiszorg en mutualiteiten 
over het gezondheidsbeleid.

Liesbeth Homans, Vlaams Parlementsvoorzitter

Michael Freilich laakt doofpotoperatie 
federale mondmaskers
Kamerlid Michael Freilich ondervroeg 
minister Vandenbroucke (sp.a) over 
de mogelijke giftigheid van de federale 
mondmaskers, een element dat hij vorig 
jaar in juni al aankaartte. Freilich volgde 
het dossier van in het begin op en 
zorgde voor de nodige media-aandacht 
voor de vele blunders in dit dossier. 
De minister liet nu weten dat het nog 
twee jaar kan duren eer het onderzoek 
is afgerond. “Sorry, maar dat gaat er 
bij mij niet in”, zegt Freilich. “Zelfs een 
vaccin kan men sneller ontwikkelen. 
Dit lijkt me eerder een doofpot- dan een 
onderzoeksoperatie, om de verantwoor-
delijken, onder wie voormalig minister 
Maggie De Block (Open Vld), uit de 
wind te zetten.”

Michael Freilich, Kamerlid

Achter de schermen in het parlement

Uw N-VA-stem in de gemeenteraad

Antwerpen aan top van Europese 
investeringsbestemmingen
Antwerpen behoort tot de top van de 
Europese investeringsbestemmingen. 
Dat blijkt uit een ranking van het 
kenniscentrum van de Financial 
Times. Antwerpen haalde een zevende 
plaats voor zijn economisch potentieel. 
Een duidelijke erkenning voor de 
internationale groei van Antwerpen 
als aantrekkelijke bestemming voor 
buitenlandse investeringen. Raadslid 
Sanne Descamps is zeer trots op 
deze resultaten en feliciteerde het 
stadsbestuur: “Het is duidelijk dat het 
Antwerpse investeringsbeleid van de 
laatste jaren zijn vruchten begint af te 
werpen en dat dit niet alleen door de 
Antwerpenaren gesmaakt wordt.”

Sanne Descamps, gemeenteraadslid

Laat u vaccineren
Op initiatief van raadsleden Kevin Vereecken 
en Sevilay Altintas, beiden arts, roept de 
voltallige gemeenteraad de Antwerpenaren 
op om zich te laten vaccineren tegen het 
coronavirus. “Vaccinatie werkt, dat zien we 
steeds beter aan de cijfers in de rusthuizen. 
Dat mensen vragen hebben is normaal, maar 
er doet veel foute informatie de ronde. Stel 
vragen aan de huisarts of aan de apotheker. 
Of ga te rade op betrouwbare websites, zoals 
die van de stad. Want ook de stad heeft er alle 
belang bij dat het leven zo snel mogelijk weer 
normaal wordt.” 

  www.antwerpen.be/corona

Gelukkig stadspersoneel, goede dienstverlening
Raadslid Martine Vrints informeerde naar het ziekte-
verzuim en sociaal welzijn van ons stadspersoneel. 
Personeelsschepen Nabilla Ait Daoud benadrukte dat 
het ziekteverzuim stabiel bleef. Dat is te danken aan 
een intensieve samenwerking met onder andere de 
preventiedienst. 7.650 medewerkers worden dagelijks 
op de hoogte gebracht van hun werksituatie. Ze 
krijgen ook de complimenten en appreciatieberichten 
van de Antwerpenaar te horen. Deze aanpak werkt, 
stimuleert en garandeert mee de dienstverlening.Martine Vrints, 

gemeenteraadslid

Digitaal sportcongres vanuit Antwerpen
“Antwerpen was in maart de virtuele 
gastheer voor het jaarlijkse congres van 
het Vlaams Instituut voor Sportbeheer en 
Recreatiebeleid (ISB). Dat is dé ontmoe-
tingsplaats voor iedereen die lokaal bezig 
is met sport. We steken onze ambitie om 
de sporthoofdstad van Vlaanderen te zijn 
niet onder stoelen of banken, maar het zou 
een kapitale fout zijn om te denken dat we 
alle sportbeleidswijsheid in pacht hebben. 
Ook in Antwerpen leren we nog elke dag 
bij door ons te laten inspireren door andere 
steden en gemeenten. De nood om kennis 
te delen is hoog, zeker in deze coronatijden.”

Peter Wouters, schepen van Sport
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Fons Duchateau, schepen 
van Gezondheidszorg

Unieke aanpak in Antwerps 
vaccinatiedorp
“Het Antwerpse vaccinatiedorp is een 
mix van eigen en de beste buitenlandse 
ervaringen. Dankzij onze unieke aan-
pak waarbij mensen zelf hun afspraak 
boeken, garanderen we de kortst moge-
lijke tijd tussen registratie en vaccinatie. 
De wachttijd duurt nog geen drie 
minuten. Bovendien hebben we het 
laagste percentage van mensen die 
niet opdagen en gaan er geen vaccins 
verloren. Hier gaat de wereld straks 
weer open voor honderdduizenden 
mensen. Geef ons ook uw vertrouwen.”

Manuela Van Werde, Vlaams Parlementslid

Nieuwe mediarichtlijn maakt internet 
veiliger
Onlangs keurde de commissie Media 
de Europese mediarichtlijn goed. Die 
reguleert onder meer videoplatform-
diensten en werkt verschillen weg op 
het vlak van reclameregels. Verder 
beschermt ze minderjarigen tegen 
ongepaste inhoud en verbiedt ze inhoud 
die discrimineert of oproept tot geweld 
of terreurdaden. Opmerkelijk is dat 
vanaf nu ook natuurlijke personen 
als omroep worden gezien als ze als 
zelfstandige inkomsten halen uit hun 
activiteiten, zoals influencers met een 
eigen YouTubekanaal. “De nieuwe 
richtlijn laat ons toe om nieuwe types 
audiovisuele activiteiten te reguleren. 
Desnoods kunnen we ze stopzetten, 
bijvoorbeeld als iemand terrorisme 
verheerlijkt. Zo maakt Vlaanderen van 
het internet een veiligere plek”, aldus 
Manuela Van Werde.
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Sevilay Altintas en Kevin Vereecken, 
gemeenteraadsleden

Haven van Antwerpen-Brugge is dé 
economische motor van Vlaanderen
“Na twee jaar intensief onderhandelen is 
de historische fusie tussen de havens van 
Antwerpen en Zeebrugge een feit. Met 
deze samenwerking zijn we zonder twijfel 
dé economische motor van Vlaanderen. 
Daarnaast verzekeren we onze wereldwijde 
toppositie met een totale doorvoer van 
278 miljoen ton per jaar. Onze haven moet 
bovendien dé energiepoort tot Europa wor-
den: we willen de belangrijkste Europese 
importhaven van groene waterstof worden 
en een belangrijke rol opnemen in het op-
vangen, opslaan en hergebruiken van CO2.”
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Annick De Ridder, schepen van Haven

De N-VA voor u aan het werk
Daadkrachtig optreden tegen drugsmaffi a
“Onlangs begon een grootschalige actie tegen de drugsmaffia. De manier waarop 
het onderzoek is gevoerd, is een schoolvoorbeeld. Het gerecht en onze veiligheids-
diensten verdienen alle lof. De impact is enorm. Niet alleen omdat de criminelen 
in het defensief worden gedrongen, maar evenzeer omdat opgroeiende jongeren 
zien dat eerlijk zijn het langst duurt. Criminelen die verantwoordelijk zijn voor 
geweld in onze wijken, gaan niet vrijuit. Deze actie is nog maar het begin. Ik zal 
mijn verantwoordelijkheid blijven nemen om de strijd tegen de georganiseerde 
misdaad alle prioriteit te geven. De veiligheid en leefbaarheid van onze stad staan 
voorop.”

Bart De Wever, burgemeester
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steden en gemeenten. De nood om kennis 
te delen is hoog, zeker in deze coronatijden.”

Peter Wouters, schepen van Sport
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Fons Duchateau, schepen 
van Gezondheidszorg

Unieke aanpak in Antwerps 
vaccinatiedorp
“Het Antwerpse vaccinatiedorp is een 
mix van eigen en de beste buitenlandse 
ervaringen. Dankzij onze unieke aan-
pak waarbij mensen zelf hun afspraak 
boeken, garanderen we de kortst moge-
lijke tijd tussen registratie en vaccinatie. 
De wachttijd duurt nog geen drie 
minuten. Bovendien hebben we het 
laagste percentage van mensen die 
niet opdagen en gaan er geen vaccins 
verloren. Hier gaat de wereld straks 
weer open voor honderdduizenden 
mensen. Geef ons ook uw vertrouwen.”

Manuela Van Werde, Vlaams Parlementslid

Nieuwe mediarichtlijn maakt internet 
veiliger
Onlangs keurde de commissie Media 
de Europese mediarichtlijn goed. Die 
reguleert onder meer videoplatform-
diensten en werkt verschillen weg op 
het vlak van reclameregels. Verder 
beschermt ze minderjarigen tegen 
ongepaste inhoud en verbiedt ze inhoud 
die discrimineert of oproept tot geweld 
of terreurdaden. Opmerkelijk is dat 
vanaf nu ook natuurlijke personen 
als omroep worden gezien als ze als 
zelfstandige inkomsten halen uit hun 
activiteiten, zoals influencers met een 
eigen YouTubekanaal. “De nieuwe 
richtlijn laat ons toe om nieuwe types 
audiovisuele activiteiten te reguleren. 
Desnoods kunnen we ze stopzetten, 
bijvoorbeeld als iemand terrorisme 
verheerlijkt. Zo maakt Vlaanderen van 
het internet een veiligere plek”, aldus 
Manuela Van Werde.
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Sevilay Altintas en Kevin Vereecken, 
gemeenteraadsleden

Haven van Antwerpen-Brugge is dé 
economische motor van Vlaanderen
“Na twee jaar intensief onderhandelen is 
de historische fusie tussen de havens van 
Antwerpen en Zeebrugge een feit. Met 
deze samenwerking zijn we zonder twijfel 
dé economische motor van Vlaanderen. 
Daarnaast verzekeren we onze wereldwijde 
toppositie met een totale doorvoer van 
278 miljoen ton per jaar. Onze haven moet 
bovendien dé energiepoort tot Europa wor-
den: we willen de belangrijkste Europese 
importhaven van groene waterstof worden 
en een belangrijke rol opnemen in het op-
vangen, opslaan en hergebruiken van CO2.”
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Annick De Ridder, schepen van Haven

De N-VA voor u aan het werk
Daadkrachtig optreden tegen drugsmaffi a
“Onlangs begon een grootschalige actie tegen de drugsmaffia. De manier waarop 
het onderzoek is gevoerd, is een schoolvoorbeeld. Het gerecht en onze veiligheids-
diensten verdienen alle lof. De impact is enorm. Niet alleen omdat de criminelen 
in het defensief worden gedrongen, maar evenzeer omdat opgroeiende jongeren 
zien dat eerlijk zijn het langst duurt. Criminelen die verantwoordelijk zijn voor 
geweld in onze wijken, gaan niet vrijuit. Deze actie is nog maar het begin. Ik zal 
mijn verantwoordelijkheid blijven nemen om de strijd tegen de georganiseerde 
misdaad alle prioriteit te geven. De veiligheid en leefbaarheid van onze stad staan 
voorop.”

Bart De Wever, burgemeester
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Draag zelf uw 
steentje bij aan 
een proper Merksem
Sluikstort is frustrerend. Zeker voor wie zich netjes 
aan de regels houdt. Bovendien is het de plicht 
van elke inwoner van Merksem om ons openbaar 
domein proper te houden. “Niet alleen in onze 
parken maar ook in het straatbeeld is het een spijtige 
vaststelling dat sommige mensen denken dat onze 
straten een publieke vuilnisbak zijn. Blikjes, lege 
flesjes, papiertjes, sigarettenpeuken … noem het 
maar op. Je moet niet ver zoeken om het allemaal 
tegen te komen op het openbaar domein. Voor 
sommige mensen lijkt dit een doodnormale zaak 
te zijn en het respect lijkt ver zoek”, klinkt het bij 
onze districtsraadsleden.

Elke dag zijn honderden stadsmedewerkers in de 
weer om onze stad proper te maken, maar ook u 
kan helpen om Merksem proper te houden. Ziet 
u ergens sluikstort? Meld dit dan via het online 
meldingsformulier, de stad ruimt het zo snel 
mogelijk op.

Sluikstort op het openbaar domein kan u op twee 
manieren melden:
• elektronisch via meldingen.antwerpen.be
•  via het stedelijk contactcenter op 03 22 11 333, 

elke werkdag tussen 9 en 17 uur

Nieuwe aantrekkingspool voor 
Merksems gemeentepark
De parkvilla in het gemeentepark behoort tot het financieel patri-
monium van AG Vespa. Het gelijkvloers werd jarenlang door de stad 
Antwerpen gebruikt als kinderdagverblijf en buitenschoolse opvang. 
De bovenliggende verdiepingen deden dienst als conciërgewoning. 
Het gebouw staat ondertussen al een tijdlang leeg. De kinderopvang is 
inmiddels verhuisd naar een gloednieuw pand verderop. 

Theehuis

“De oude parkvilla werd het afgelopen jaar onder impuls van het 
N-VA-bestuur flink gerenoveerd en krijgt binnenkort een nieuwe 
invulling. Zo komt er op het gelijkvloers een theehuis, waardoor alle 
parkbezoekers opnieuw gebruik kunnen maken van 
een deel van het gebouw. Dit wordt ongetwijfeld een 
nieuwe aantrekkingspool voor het park”, aldus 
districtsraadslid David Dogge.

MXM on Wheels - zondag 6 juni
‘MXM on Wheels’ in volle glorie laten plaatsvinden zoals we het 
zouden willen, zit er dit jaar helaas niet in. Maar niet getreurd! We 
voorzien een fijn alternatief. Op zondag 6 juni kan u – helemaal 
coronaproof en gratis – deelnemen aan een fotozoektocht, een 
fietstocht en een initiatie skateboard (in samenwerking met Sport 
Vlaanderen). Start en finish zijn voorzien in het Bouckenborghpark. 
Meer info over het programma en inschrijvingen vindt u binnen-
kort op de website en Facebookpagina van het district.

Districtsschepen voor Sport Patrick Van den Bempt

Districtsraadsleden Johan Builaert en Luc Sleeckx

Districtsraadslid David Dogge

De Parkvilla in het gemeentepark wordt 
een nieuwe aantrekkingspool in ons district.

www.n-va.be/merksem

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE



Stroop uw mouw op en laat u prikken

Voor uzelf en voor 
6,5 miljoen Vlamingen

Het voorbije jaar hebben we met z’n allen alles in de strijd gegooid 
om het coronavirus in te dijken: lockdowns, avondklok, bubbels, 
beperkte knuffelcontacten. Nu zijn we klaar om het virus effectief te 
verslaan. Daar is slechts één doeltreffend middel voor: vaccinatie. 

Hoe meer mensen gevaccineerd zijn, hoe groter de groeps-
immuniteit. En hoe sneller we de poorten van onze samenleving 
kunnen openzwieren. Onze naasten opnieuw omarmen. Genieten 
van een terrasje. Elkaar begroeten op de werkvloer.

Nu is het aan ons
Vaccins hebben in de loop van de geschiedenis tal van besmet-
telijke ziekten uit onze huizen gehouden. Dat zal ook lukken met 
corona, als we ons met zoveel mogelijk laten vaccineren. 

Duizenden zorgverleners hebben zich de voorbije maanden ont-
zettend hard ingezet voor de vele slachtoffers van corona, vaak 
met gevaar voor hun eigen gezondheid. Nu is het aan ons om de 
mouwen op te stropen. Letterlijk. Voor onszelf en voor 6,5 miljoen 
Vlamingen. 

Op www.laatjevaccineren.be vindt u alle informatie over uw 
vaccinatie. Waar, wanneer en alle andere praktische afspraken. 

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

Vaccinatie is hét succesnummer van de geneeskunde. Dankzij vaccinatie roeiden 
we onder meer de pokken uit. En het is met vaccinaties dat we ook corona moeten 
aanpakken. Laat u dus inenten tegen Covid-19. Bescherm uzelf, uw familie en de 
6,5 miljoen andere Vlamingen”

Louis Ide, nationaal secretaris N-VA, arts en infectiecontrolespecialist AZ Jan Pal� jn

Al langer dan een jaar strijden onze zorgverleners tegen 
het coronavirus. Nu is het aan ons. Door ons massaal 
te laten vaccineren, kunnen we terugkeren naar ons 
normale leven. Daar snakken we met z’n allen naar.”

Burgemeester Bart De Wever
Schepen van Gezondheidszorg Fons Duchateau

Al langer dan een jaar strijden onze zorgverleners tegen 
het coronavirus. Nu is het aan ons. Door ons massaal 
te laten vaccineren, kunnen we terugkeren naar ons 
normale leven. Daar snakken we met z’n allen naar.”

Bart De Wever
Fons Duchateau
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